
Samenvatting Bestuursvergadering 35 
Alumnistichting NBO “Rubisco” 
Zondag 11 januari, 14:00 uur Zwolle 
Aanwezig: Nienke, Stan, Dorieke, Roel, Marije 
 
Deze vergadering hebben we het gehad over de volgende onderwerpen: 

- Bestuurskleding 
- Afrekening Sinterklaas 
- Commissiedraaiboek 
- KOEN 
- Jaarverslag 
- Afscheid Roel 

 
We hebben het al meermalen over bestuurskleding gehad en het was nu maar eens tijd om te kiezen. 
Met argumenten rondom kosten en uitstraling hebben we uiteindelijk ervoor gekozen SBON te vragen 
op goedkope manier overhemden met Rubisco-logo te laten drukken. 
 
De sinterklaas activiteit hadden we vorige keer al geëvalueerd, maar de afrekening zou nog komen. 
Deze liet zien dat er dit jaar helaas weinig inkomsten vanuit donaties en het spaarvarken waren. Qua 
uitgaven is er 20 euro meer uitgegeven dan vorig jaar, maar er waren ook meer mensen. Wanneer het 
aantal deelnemers blijft stijgen moeten we gaan kijken of het op deze manier georganiseerd kan 
blijven worden, voor nu was het resultaat zoals verwacht en daarmee in orde. 
 
Een tijd geleden is er een mooi commissiedraaiboek gemaakt. Door het gebruik zijn we achter een 
aantal onvolkomenheden gekomen welke nu zijn aangepast. Wanneer een oud-olympist iets via 
Rubisco gaat organiseren, vindt hij nu alles wat hij moet weten in dit draaiboek!  
 
KOEN is net geweest en was erg geslaagd: heel leuk en soepel verlopen. Erg leuk thema met het kindje 
Koen dat kwijt was geraakt. Met de commissie gaat nog geëvalueerd worden. Ook de afrekening komt 
nog. 
 
Met het voorbijgaan van KOEN is ook het jaar 2014 afgesloten! Dat betekent dat het tijd is voor het 
jaarverslag. Alle stukjes zullen geschreven worden waarna het jaarverslag voor iedereen beschikbaar 
komt en natuurlijk op de jaarvergadering gepresenteerd zal worden. 
 
Tot slot had Roel ons laten weten dat hij wegens drukte met zijn werk en SBON-activiteiten het bestuur 
zal gaan verlaten. Het is een goede en gezellige samenwerking geweest dus dit vinden wij allemaal erg 
jammer. Dit betekent ook dat er een positie in het bestuur vrij komt waar een sollicitatieprocedure 
voor zal komen. Tot die tijd zullen Roels taken overgedragen worden en gelukkig blijft Roel voorlopig 
nog beschikbaar. 
 


